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Nr. Onderwerp: Actie 

1. Opening/ mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. 
 
Clusius college 
Annelies de Waal heeft afscheid genomen als directeur. Melanie 
Brandenburg is de nieuwe directeur van het Clusius College. Zij stelt 
zich voor. 
 
Dhr. Van Leeuwen meldt dat leerlingen uit Langedijk die naar het 
voortgezet onderwijs in Heerhugowaard komen problemen hebben/ 
geven bij het naar school fietsen. Ze nemen niet altijd juiste weg en 
nemen de  rotonde aan de verkeerde kant. Maar er is ook overlast 
door het foutparkeren van auto’s. 
Bedrijven zijn erop aangesproken dat de verkeersveiligheid in het 
oog gehouden moet worden. Maar hier moet ook aandacht aan 
gegeven worden bij scholen. Dhr. Heijnen geeft aan dat hij graag wat 
meer informatie wil hebben: waar gebeurt het, wanneer en van welke 
school de leerlingen zijn.  Deze vragen zullen door dhr. van Leeuwen 
aan de bedrijfscontactfunctionaris worden doorgegeven. De 
informatie kan via de mail worden doorgegeven.   
 
Dhr. Prast meldt dat zijn collega dhr. Viejou voorlopig nog is 
uitgeschakeld. Hij zou graag de stukken voor het overleg 
rechtstreeks ontvangen. 
 
Mw. Van Taunay geeft aan dat er een besluit is genomen m.b.t. de 
subsidie voor de Brede School primair onderwijs. De subsidie wordt 
voortgezet voor ontwikkeling brede school/ kindcenrum. 
De verordening zal begin november gepubliceerd worden. 
Scholen kunnen nu alvast nadenken welke activiteiten zij vanaf 2017 
oppakken. 
We koersen op 1

e
 termijn tot 1 maart (kan eventueel verlengd 

worden). De subsidie is voor 1 jaar (dit is een wijziging ten opzichte 
van vorige jaren). De intentie is om het voor 3 jaar toe te kennen. 
De evaluatie is hopelijk begin januari afgerond, dus mogelijk hebben 
we geen last van deze beperking. 
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Aangegeven wordt dat men blij is met het besluit van het college om 
1 jaar toe te kennen met de mogelijkheid voor 3 jaar. 
 
De heer Bakker merkt op dat scholen in verschillende fases zijn: 
wanneer is het mogelijk om die informatie toe te sturen? 
Mw. Van Taunay geeft aan dit graag in overleg met de scholen te 
willen doen. 
 

2. Notulen 26 mei 2016 
Punt 2: De taxatieverslagen zijn ontvangen. Deze worden nu 
bekeken om vragen te kunnen beantwoorden. 
Als het goed is heeft elk bestuur nu de verslagen met concrete 
cijfers. 
Dhr. Bakker informeert wanneer de rapportage terug verwacht wordt.  
Dhr. Van Leeuwen geeft aan dat wanneer er wijzigingen deze 
doorgegeven kunnen worden zodat deze aangepast kunnen worden. 
 
Mw. Van Diemen geeft aan dat bij het Regionaal Archief nu ook een 
educatief programma wordt aangeboden voor de Heerhugowaardse 
scholen. Onbekend is of hier al gebruik van wordt gemaakt. 
 
Punt 3: SOVON  
De overeenkomst moet nog door het college en dan naar Raad (van 
november waarschijnlijk). Daarna kan deze ter kennisname van de 
andere besturen komen.   
 
Dhr. Groot vraagt wat, na het overleg van voor de zomervakantie, de 
stand van zaken is. Hoe gaan we nu nu verder? Mw. van Diemen 
geeft aan dat de actie bij de 3 besturen ligt en dat er door hen moet 
worden afgestemd. De gemeente staat open voor 
vervolggesprekken. 
Mw. Koops mist in het verslag dat ook zij aanwezig was bij het 
gesprek.  
Flore, De Blauwe Loper en Atrium spreken af met z’n drieën bij 
elkaar te komen om vervolgacties af te spreken. 
 
Dhr. …geeft aan dat het probleem jeugdbendes in het overleg is 
neergelegd. Hij heeft niet doorgekregen dat er actie op is 
ondernomen. Het is niet onder de aandacht van leraren gebracht. 
Opgemerkt wordt dat de problematiek afgenomen lijkt te zijn. 
De BOA’s hebben dit onder controle. 
 
Zwemonderwijs voor kinderen AZC 
Er is meer informatie vanuit het COA nodig over wat er nu al 
georganiseerd wordt voor deze kinderen. O.a. kennismakingslessen 
met water. 
Volgens dhr. Bakker is het aantal drenkelingen enorm toegenomen 
(minimaal verdubbeld). 
 
Prognoses:  
Deze zijn door ziekte verlaat. Dhr. Van Leeuwen hoopt voor de 
herfstvakantie de prognose toe te sturen. 
 
 

 

3. Verwijzingscriterium in de verordening huisvesting onderwijs 
Mw. Van Diemen licht de notitie toe. Voorheen stuurden ouders in 
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de regel hun kinderen naar de dichtstbijzijnde school. Nu zitten er 
vaak kinderen van buiten de wijk en zelfs van buiten HHW op 
scholen. 
Zij wil terug naar de oude situatie (conform modelverordening 
VNG) die uitgaat van de 2 km grens. Dan is het mogelijk om de 
leegstand te benutten om zo het huisvestingsprobleem op te 
lossen. 
 
 
Dhr Bakker geeft aan dat het goed is dat deze problematiek 
bespreekbaar wordt gemaakt, hij herkent de afstand van 2000 
meter ook vanuit de andere gemeenten waar De Blauwe Loper 
scholen heeft. Maar hij wil geen standpunt innemen, omdat hij 
de consequenties voor zijn scholen niet kan overzien. 
Bovendien vindt hij dat van incidenten geen beleid moet worden 
gemaakt.  Daarnaast is hij van mening dat het OOGO niet het 
juiste platform is om dit te bespreken. De heer Groot van 
stichting Flore sluit zich hierbij aan en wil het reeds geplande 
overleg van gemeente, De Blauwe Loper en Flore op 5 oktober 
over gebied 2 benutten om met elkaar te kijken naar 
oplossingen, waar alle partijen zich in kunnen vinden. Mw. van 
Diemen reageert daarop als volgt. Het OOGO is nu juist vanuit 
de verschillende onderwijswetten de plek waar dit onderwerp 
dient te worden geagendeerd. Zo is dat ook bij eerdere 
wijzigingen gebeurd. Dhr. Van Leeuwen is het niet eens met 
opmerking dat een incident wordt aangegrepen om de 
verordening aan te passen. Het incident (ruimtenood Pater Jan 
Smitschool) is aanleiding geweest om breder te onderzoeken 
hoe het zit met het voedingsgebied van de andere scholen in 
relatie tot de vastgestelde verwijzingsgebieden. De uitkomst 
daarvan geeft aanleiding om deze wijziging voor te stellen. Mw. 
van Diemen wil in het overleg op 5 oktober graag met partijen 
kijken naar de toekomst van het onderwijs in gebied 2, maar dat 
laat onverlet dat we als gemeente deze wijziging van de 
verordening zo snel mogelijk door de raad willen laten 
vaststellen. Daarmee kunnen we de bestaande voorraad 
schoolgebouwen beter  benutten en ongewenste verwijzing, 
zoals van de Pater Jan Smitschool naar De Helix, voorkomen.  
Dhr. Heijnen heeft de VNG-modelverordening op dit punt 
bekeken en ziet daarin geen voorschrift om een 
verwijzingsafstand van 2 kilometer te hanteren. Dhr. Van 
Leeuwen antwoord dat hij daarin op zich gelijk heeft, de 
modelverordening schrijft niets voor, is slechts handvat voor 
gemeenten om een verwijzingscriterium te hanteren. In dat licht 
moet de suggestie van de VNG voor een afstand van 
bijvoorbeeld 2000 meter worden gezien. In de praktijk hanteert 
het overgrote deel van de gemeenten de afstand van 2000 meter 
als het criterium.    
 
Mw. Van Diemen constateert dat er geen overeenstemming 
bereikt is en zal dit gegeven mee nemen naar de raad.  
 

4. Rondvraag en sluiting 
-- 

 

 


